
新款儿童胶印手套魔术手套保暖

产品名称 新款儿童胶印手套魔术手套保暖

公司名称 上虞市友邦手套厂

价格 2.00/双

规格参数 货源类别:订货
品牌:友邦手套
材质:针织

公司地址 中国 浙江 上虞市 丰惠镇南岙村

联系电话 86 0575 82878818 13906852173

产品详情

货源类别 订货 品牌 友邦手套
材质 针织 用途分类 服饰手套
适用性别 女 适用年龄段 儿童
加工方式 胶印 功能 保暖
图案 图案 颜色 多色
是否外贸 是 外贸类型 出口
最快出货时间 16-30天

本公司专门从事生产加工触摸屏导电手套.防刀割手套.阻燃手套.沭浴手套.魔术手套.劳保用品等.集开发,
设计,生产于一体.产品远销到日本，欧美20多个国家和地区，赢得国内外客户的信任和高度评价.目前是
国外多个知名品牌的指定生产供应商.产品紧跟国际潮流,款式新颖,颜色搭配漂亮,品质上乘.本着"力求创新
,永无止境"的目标.公司专门设立了产品开发设计部门,依据国内外流行趋势,开发新款式,新品种.每年都会
推出数款新款.以满足日益变化的市场需求.因为我们深刻的知道:创新不是标语,而是实实在在的行动.只有
不断求变,公司才能在不断变化的市场中立足. 公司立足根本:创新,务实,共赢
本公司的宗旨:给你的爱手最周到,最细致的呵护.
如贵方对本公司的产品感兴趣,可登陆我公司网站:www.youbangst.cn.alibaba.com详细了解.

our company is specialized in production and processing touch screen conductive gloves、prevent knife
gloves、flame retardant gloves、magical gloves、appliances for labor protection ect。the collection development,
the design, the production in the company。products are exported to japan, europe and america more than 20
countries and regions，to win the trust of customers at home and abroad and highly，at present is foreign many
famous brand designated production suppliers。products with international trend, novel style, colour collocation
beautiful, good quality。

in line with the "try hard for innovation, endless" goal，the company set up product development design
department，at home and abroad based on popular trend, developing new model, new varieties。out of every year
several new, to meet the changing market demand。because we know: innovation is not slogan, but actual action.



only change unceasingly, the company can in a constantly changing market foothold.

the company based on fundamental:innovation, practical, a win-win situation。

the aim of our company:love for you hand the most thoughtful, is the most meticulous care。

if your interest with our products, can land the company website:www.youbangst.cn.alibaba.com
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